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Utdragsbestyrkande 

 

§  138 KFKS 2023-00556 

 

Ramar och förutsättningar för att inleda upphandling av 

restaurangverksamhet i Nacka stadshus.  

 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att fatta följande beslut.   

 

Kommunstyrelsen beslutar att inleda upphandling av restaurangverksamheten i Nacka 

stadshus i enlighet med Kundserviceenheten tjänsteskrivelse daterad 2023-09-07 

 

Sammanfattning av ärendet 

Målet är att restaurangverksamheten i Nacka stadshus ska symbolisera torget där 

medborgare och tjänstemän möts och ha ett stort fokus på miljö och gröna måltider. 

Restaurangen beräknas omsätta trettiotvå miljoner kronor på fem år.  

Avtalet utgör en tjänstekoncession (utan besittningsskydd till lokalen) och löper på tre år 

med möjlighet till maximalt två års förlängning (3+1+1 år). Anbudsgivarna kommer utifrån 

ett fast pris få tävla i kvalitet. Utvärderingen föreslås inkludera flertalet mervärden som 

kvalitet på råvaror, hållbarhetskriterier samt andel ekologiskt, innovativa koncept och 

samarbete med kommunen. Muntliga presentationer av anbuden kommer genomföras i 

syfte att verifiera anbudsgivarnas erfarenheter kompetens, utbud, ekonomi, arbetsmetod 

samt insikt om anbudsgivarens förståelse för beställarens verksamhet. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret m.fl. daterad den 7 september 2023 

Yrkanden 

Johanna Kvist (S) yrkade bifall till det utsända förslaget från stadsledningskontoret m.fl. 

med tillägget: ”Att ärendet kompletteras med ett villkor om kollektivavtal eller avtal i nivå 

med centrala kollektivavtal.” 

 

Mats Gerdau (M) yrkade bifall till det utsända förslaget från stadsledningskontoret m.fl. 
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Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det fanns två förslag till beslut – det utsända förslaget från 

stadsledningskontoret m.fl. och förslaget om tillägg från Johanna Kvist (S). 

 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att arbetsutskottet hade beslutat i 

enlighet med förslaget från stadsledningskontoret m.fl.  

 

Protokollsanteckning 

Alena Jukic lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet: 
”Vänsterpartiet anser att ärendet borde kompletteras med ett generellt krav på 

kollektivavtal eller avtal i nivå med centrala kollektivavtal.” 

 

- - - - - 

  


